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Zápis č. 7/2022 

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Klokočná  

konaného dne 21. 9. 2022 v 1900 hod. v sále Hostince Na Klokočné 

 

 

Přítomni:  Ing. Miloslav Rovný, Jan Malý, Ing. arch. Tomáš Bezpalec, Ing. Michaela 

Poncarová, Tomáš Indra, Ing. Blanka Habrmanová Ph.D, Ing. Pavel Kobera 

Omluveni:    

Neomluveni:  

 

Celkový počet přítomných zastupitelů: 7 

Celkový počet nepřítomných zastupitelů:  0 

1. Zahájení zasedání zastupitelstva 

Veřejné zasedání Zastupitelstva obce Klokočná zahájil starosta obce Miloslav Rovný (dále 

„předsedající“), přivítal všechny přítomné a konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. 

Informace podle § 93 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích byla na úřední desce 

Obecního úřadu Klokočná zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to 

od 13. 9. 2022 do 21. 9. 2022. Předsedající dále konstatoval, že dle prezenční listiny je 

přítomno 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 všech členů zastupitelstva), takže 

zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Dále předsedající zdůraznil, že tak jak také bylo avizováno, je z důvodu zdokumentování 

průběhu jednání pro potřeby vyhotovení zápisu pořizován zvukový záznam. To je plně 

v souladu jak s Jednacím řádem zastupitelstva, tak i zásad GDPR. 

2. Určení ověřovatelů a zapisovatele  

Předsedající navrhl, aby ověřovateli zápisu byli pan Tomáš Indra a pan Jan Malý, 

zapisovatelem paní Šárka Machaňová. Předsedající vyzval zastupitele k vznesení 

protinávrhů. 

K návrhu se nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení:  

„Zastupitelstvo obce Klokočná určuje ověřovateli zápisu pana Tomáše Indru a pana 

Jana Malého, zapisovatelem paní Šárku Machaňovou.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Jan Malý, Tomáš Bezpalec, Tomáš Indra, 

Blanka Habrmanová, Pavel Kobera 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval:  Michaela Poncarová 

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  1 

Usnesení č. U-61-7/2022 bylo schváleno. 

  



Zápis č. 7/2022 – Veřejné zasedání zastupitelstva 21. 9. 2022 

 
Stránka 2 z 10 

3. Schválení programu 

Předsedající seznámil členy zastupitelstva i všechny přítomné s návrhem programu 

zasedání v souladu s pozvánkou a přečetl připravený a zveřejněný následující program:  

1) Zahájení zasedání zastupitelstva 

2) Určení ověřovatelů a zapisovatele 

3) Schválení programu 

4) Informace o ověření zápisu z předchozího zasedání 

5) Kontrola plnění usnesení zastupitelstva z minulého zasedání 

6) Přijetí dotace ze SK a uzavření smlouvy o poskytnutí dotace 

7) Dohoda vlastníků provozně souvisejících vodovodů 

8) Rozpočtové opatření č. 4/2022 

9) Různé 

10) Závěrečné poděkování starosty 

Předsedající navrhl doplnit tento program o nový bod pod názvem „Bezúplatný převod 

pozemků pod chodníky“. Bod by se zařadil jako nový bod 8). Dále do bodu Různé zařadit 

tři informace; první Informace o vyjádření obce k Oznámení o zahájení zjišťovacího řízení 

záměru Sanace a rekultivace kamenolomu Všestary, druhá Informace o konání okresní 

soutěže hasičů v požární všestrannosti pro děti a dorost, třetí Informace o centralizovaném 

sběrném místě. 

Poté vyzval zastupitele, následně i přítomné občany, aby se k navrženému programu 

vyjádřili. 

K výzvě se nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje předložený a zveřejněný program zasedání 

doplněný o nový bod 8) Bezúplatný převod pozemků pod chodníky, přičemž pořadí 

ostatních bodů programu se posune. Dále do bodu Různé se zařadí Informace o 

vyjádření obce k Oznámení o zahájení zjišťovacího řízení záměru Sanace a rekultivace 

kamenolomu Všestary, Informace o konání okresní soutěže hasičů v požární 

všestrannosti pro děti a dorost, a Informace o centralizovaném sběrném místě.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro:  Miloslav Rovný, Jan Malý, Tomáš Bezpalec, Tomáš Indra, 

Blanka Habrmanová, Pavel Kobera, Michaela Poncarová 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  7 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-62-7/2022 bylo schváleno. 

4. Informace o ověření zápisu z předchozího zasedání 

Předsedající konstatoval, že zápis byl ověřen. Proti zápisu nebyla ze strany členů 

zastupitelstva podána žádná námitka. 
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5. Kontrola plnění usnesení zastupitelstva z minulého zasedání 

Předsedající informoval, že kontrolním výborem byla provedena kontrola zápisu č. 6/2022 

ze dne 27. 7. 2022 a nebyly nalezeny žádné nedostatky.  

6. Přijetí dotace z rozpočtu SK a uzavření smlouvy o poskytnutí dotace 

Předsedající informoval, že dne 12. 9. 2022 zastupitelstvo Středočeského kraje na svém 

zasedání projednalo poskytnutí dotací z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského 

Fondu obnovy venkova – Program 2021 – 2024 – Veřejná infrastruktura, a schválilo 

poskytnutí dotace obci Klokočná ve výši 281.000,- Kč na základě její žádosti ev. č. 

FRV/VEI/048282/2022 o poskytnutí dotace na akci: „Homogenizace stávajících 

asfaltových povrchů místních komunikací po stavbě kanalizace – úsek 3C“. K přijetí této 

dotace a k uzavření veřejnoprávní smlouvy je třeba souhlasu zastupitelstva obce. 

Předsedající vyzval zastupitele, následně i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska k 

projednávanému bodu.  

K výzvě se nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje přijetí dotace ve výši 281.000,- Kč z rozpočtu 

Středočeského kraje ze Středočeského Fondu obnovy venkova – Program 2021 – 2024 – 

Veřejná infrastruktura, a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace na 

realizaci projektu „Homogenizace stávajících asfaltových povrchů místních komunikací 

po stavbě kanalizace – úsek 3C“, ev. č. projektu FRV/VEI/048282/2022." 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Jan Malý, Tomáš Bezpalec, Tomáš Indra, 

Blanka Habrmanová, Pavel Kobera, Michaela Poncarová 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  7 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0  

Usnesení č. U-63-7/2022 bylo schváleno. 

7. Dohoda vlastníků provozně souvisejících vodovodů 

Předsedající informoval, že dle zákona č. 274/2001 Sb. o vodovodech a kanaliza-

cích v platném znění, je v § 8 odst. 3 uvedeno: „Vlastníci vodovodů nebo kanalizací pro-

vozně souvisejících, popřípadě jejich částí provozně souvisejících, upraví svá vzájemná 

práva a povinnosti písemnou dohodou tak, aby bylo zajištěno kvalitní a plynulé provozo-

vání vodovodu nebo kanalizace. Tato dohoda je podmínkou kolaudačního souhlasu podle 

stavebního zákona.“. Zákon dále stanoví, co by tato dohoda měla obsahovat. Takže se jedná 

o dohodu určenou ze zákona. 

Obce dobrovolného svazku Region Jih tuto dohodu neměly. Vzorová dohoda byla schvá-

lena valnou hromadou SORJ až usnesením č. X ze dne 7. 12. 2021. Postupně se tyto dohody 

s jednotlivými obcemi uzavírají. 

Na dnešní zasedání máme připraveny ke schválení dvě takovéto dohody, které plně korelují 

s dohodou schválenou VH SORJ. 

V první dohodě je Vlastníkem 1 Region Jih, který je výlučným vlastníkem vodovodu pro 

veřejnou potřebu – Region Jih, IČME 2122-666467-63112671-1/1 a Vlastníkem 2 je Obec 
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Klokočná, která je výlučným vlastníkem vodovodu pro veřejnou potřebu v obci, IČME 

2122-666467-00472034-1/1. 

Druhá dohoda se týká nově vybudovaného vodovodního řadu „VODOVOD KLOKOČNÁ 

– ŘAD „1-4-1““ umístěném na pozemku parc. č. 309/12, 309/10, 309/6, 309/9 a 309/33 

jehož stavebníkem je Ing. Richard Procházka. Tento nový řad umožňuje napojení na vo-

dovod nemovitostem na východním okraji obce, které nebylo možno připojit, když se zři-

zoval Vodovod Klokočná. Takže v této druhé dohodě je Vlastníkem 1 Obec Klokočná, 

která je výlučným vlastníkem vodovodu pro veřejnou potřebu v obci, IČME 2122-666467-

00472034-1/1, a Vlastníkem 2 je Ing. Richard Procházka, který je výlučným vlastníkem 

vodovodního řadu „VODOVOD KLOKOČNÁ – ŘAD „1-4-1““ umístěném na pozemku 

parc. č. 309/12, 309/10, 309/6, 309/9 a 309/33. V této druhé dohodě je i ustanovení, že po 

kolaudaci tohoto řadu oba vlastníci uzavřou darovací smlouvu o bezúplatném převodu 

vlastnictví tohoto řadu. 

Předsedající vyzval zastupitele, následně i přítomné občany, aby vyjádřili svá stanoviska 

či dotazy k projednávanému bodu programu.  

K výzvě se nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh prvního usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje uzavření Dohody vlastníků provozně 

souvisejících vodovodů, kde Vlastníkem 1 je Region Jih, který je výlučným vlastníkem 

vodovodu pro veřejnou potřebu – Region Jih, IČME 2122-666467-63112671-1/1 a 

Vlastníkem 2 je Obec Klokočná, která je výlučným vlastníkem vodovodu pro veřejnou 

potřebu v obci, IČME 2122-666467-00472034-1/1. Starostu obce pověřuje podepsáním 

této dohody." 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Jan Malý, Tomáš Bezpalec, Tomáš Indra, 

Blanka Habrmanová, Pavel Kobera, Michaela Poncarová 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  7 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0  

Usnesení č. U-64-7/2022 bylo schváleno. 

Předsedající přečetl návrh druhého usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje uzavření Dohody vlastníků provozně 

souvisejících vodovodů, kde Vlastníkem 1 je Obec Klokočná, která je výlučným 

vlastníkem vodovodu pro veřejnou potřebu v obci, IČME 2122-666467-00472034-1/1, a 

Vlastníkem 2 je Ing. Richard Procházka, který je výlučným vlastníkem vodovodního řadu 

„VODOVOD KLOKOČNÁ – ŘAD „1-4-1““ umístěném na pozemku parc. č. 309/12, 

309/10, 309/6, 309/9 a 309/33. Starostu obce pověřuje podepsáním této dohody." 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Jan Malý, Tomáš Bezpalec, Tomáš Indra, 

Blanka Habrmanová, Pavel Kobera, Michaela Poncarová 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  7 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0  

Usnesení č. U-65-7/2022 bylo schváleno. 
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8. Bezúplatný převod pozemků pod chodníky 

Předsedající informoval, že v lednu 2021 byl zkolaudován chodník podél krajské silnice. 

Podmínkou KSÚS pro stavební povolení této stavby bylo, že po ukončení stavby investor, 

tedy Obec Klokočná, zajistí geometrické zaměření stavby a vypořádání majetkoprávních 

vztahů. Nechali jsme proto zpracovat oddělovací geometrický plán a zažádali o bezúplatný 

převod pozemků pod stavbou/chodníky. Pro tento převod pozemků pod chodníky z vlast-

nictví Středočeského kraje do vlastnictví Obce Klokočná je třeba doložit usnesení zastupi-

telstva se souhlasem s tímto převodem. Jedná se o pozemky následujících parcelních čísel 

dle GP č. 475-49/2021 zpracovaného Petrem Ledeckým dne 1. 7. 2022: 

357/2 o výměře 126 m2; 357/3 o výměře 8 m2; 357/4 o výměře 5 m2; 368/2 o výměře 11 

m2; 368/3 o výměře 23 m2; 368/4 o výměře 198 m2; a 368/5 o výměře 172 m2. 

Předsedající vyzval zastupitele, následně i přítomné občany, aby vyjádřili svá stanoviska 

či dotazy k projednávanému bodu programu.  

K výzvě se nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná souhlasí s bezúplatným převodem pozemků pod chodníky 

z vlastnictví Středočeského kraje do vlastnictví Obce Klokočná. Jedná se o tyto pozemky 

dle GP č. 475-49/2021 zpracovaného Petrem Ledeckým dne 1. 7. 2022: 357/2 o výměře 

126 m2; 357/3 o výměře 8 m2; 357/4 o výměře 5 m2; 368/2 o výměře 11 m2; 368/3 o výměře 

23 m2; 368/4 o výměře 198 m2; a 368/5 o výměře 172 m2." 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Jan Malý, Tomáš Bezpalec, Tomáš Indra, 

Blanka Habrmanová, Pavel Kobera, Michaela Poncarová 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  7 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0  

Usnesení č. U-66-7/2022 bylo schváleno. 

9. Rozpočtové opatření č. 4/2022 

Předsedající požádal Blanku Habrmanovou, ujala tohoto bodu programu. 

Blanka Habrmanová podrobně seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením č. 4/2022, 

kterým se mění závazné ukazatele Rozpočtu obce tak, aby se reagovalo na změnu rozložení 

příjmů a výdajů obce. Příjmy se zvyšují o 478.642,- Kč, výdaje se zvyšují o 327.000,- Kč. 

Předsedající vyzval zastupitele, následně i přítomné občany, aby vyjádřili svá stanoviska 

k projednávanému bodu programu.  

K výzvě se nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná, v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 

pravidlech územních rozpočtů, schvaluje Rozpočtové opatření č. 4/2022, jímž se zvyšují 

příjmy o 478.642,- Kč a výdaje se zvyšují o 327.000,- Kč. Rozpočtové opatření č. 4/2022 

je Přílohou č. 1 tohoto zápisu.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro:  Miloslav Rovný, Jan Malý, Tomáš Bezpalec, Tomáš Indra, 

Blanka Habrmanová, Pavel Kobera, Michaela Poncarová 
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proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  7 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0  

Usnesení č. U-67-7/2022 bylo schváleno 

10. Různé 

a) Informace o vyjádření obce k Oznámení o zahájení zjišťovacího řízení záměru 

Sanace a rekultivace kamenolomu Všestary 

Předsedající informoval, že Krajský úřad Středočeského kraje odbor životního pro-

středí a zemědělství zaslal naší obci oznámení záměru „Sanace a rekultivace kameno-

lomu Všestary“ a požádal obec jako dotčený územní samosprávný celek o zaslání vy-

jádření k oznámení KÚ SK, nejpozději do 30 dnů ode dne zveřejnění informace o ozná-

mení. Informace byla zveřejněna na úřední desce obce dne 22. 8. 2022. 

Starosta zaslané dokumenty prostudoval, a následně projednával s oznamovatelem, a i 

zpracovatelem záměru. 

Předmětem záměru je provoz zařízení (lomu) pro využití odpadů k terénním úpravám 

– zasypávání. V zařízení bude nakládáno výhradně s odpady kategorie ostatní (nikoliv 

nebezpečné) typu kamení a zeminy z výkopových prací běžně využívaných při sana-

cích a rekultivacích. Využívané hmoty budou takové povahy, že při normálních klima-

tických podmínkách nepodléhají žádné fyzikální, chemické ani biologické přeměně, 

která by vedla k uvolňování škodlivin do životního prostředí. 

Odpady budou dopravovány nákladními automobily přes obec Všestary a Menčice po 

silnici III. třídy č. 1012. Klokočné se doprava nedotkne. 

V rámci zasypávání bude využito cca 486.770 m3 inertních materiálů. Roční množství 

dovezeného materiálu bude maximálně 122.000 tun a v jednotlivých letech se může 

lišit. Doba provozu do naplnění kapacity a následné konečné modelace terénu se před-

pokládá na 8 let. 

Je uvažováno pouze s částečným zasypáním lomu. Temeno výsypky je projektováno 

na úroveň 388,5 m.n.m, přičemž pata výsypky bude v úrovni cca 355 – 360 m.n.m. 

Takto vzniklý prostor bude zatopen z průsakových podzemních vod a ze srážek. 

Tento záměr je tedy v souladu s „Plánem sanace a rekultivace kamenolomu Všestary“, 

který byl podkladem pro „Plán likvidace lomu Všestary“ (Pechar, 10/2018), který 

zastupitelstvo Obce Klokočná schválilo dne 29. 5. 2019 usnesením U-38-4/2019, a 

který byl následně schválen rozhodnutím OBÚ Praha č.j. SBS 13027/2019/BÚ-02/20 

dne 23.11.2020. 

Na základě těchto zjištění a po jejich obeznámení zastupitelům na pracovní poradě 

zastupitelstva vydala Obec Klokočná dne 19. 9. 2022 vyjádření, že nemá k záměru 

žádné připomínky a že nepožaduje další posuzování záměru podle zákona č. 100/2001 

Sb., o posuzování vlivů na životní prostředí. 

Předsedající se zeptal, zda má někdo dotaz k této informaci. 

Na výzvu reagoval pan PH s dotazem, zda obec něco bude mít z té zavážky?  

Předsedající odpověděl, že ano, že máme darovací smlouvu, ve které je, že z každé 

tuny materiálu obec dostane 5,- Kč. 5,- Kč dostává i obec Všestary. Již jsme před skoro 

2 roky dostali první splátku/zálohu ve výši 250.000,- Kč. 
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b) Informace o konání okresní soutěže hasičů v požární všestrannosti pro děti a do-

rost 

Druhá informace se týkala SDH, proto předsedající požádal Jana Malého, aby přítomné 

informoval. 

Jan Malý oznámil, že naše obce byla vybrána k pořádání velké hasičské soutěže dětí a 

mládeže, která se bude konat v sobotu 1. října 2022 na velkém hřišti u lesa. Bude sem 

průběžně přijíždět spousta lidí, tak využijeme novou parkovací plochu u sběrného 

dvora. Akce je organizačně velice náročná, a proto požádal občany o shovívavost, 

kdyby vznikly nějaké problémy. Zdůraznil, že účastníci nebudou najíždět najednou, 

ale průběžně celý den. 

Předsedající se zeptal, zda má někdo dotaz k této informaci. 

Na výzvu nikdo nereagoval. 

c) Informace o centralizovaném sběrném místě  

Předsedající informoval, že od začátku tohoto měsíce byly všechny kontejnery na tří-

děný odpad přesunuty z veřejných prostranství na nové centralizované sběrné místo u 

lesa. Občané byli informováni. V informaci byla i nabídka možnosti zakoupení pytlů 

na papír a plasty na obecním úřadě a jejich svozu na toto centralizované sběrné místo 

ze vzdálenějších lokalit, zejména z dolní části obce. Předpokládá se, že by tuto nabídku 

mohli využít starší občané. 

Od dnešního dne je na této ploše umístěn i kontejner na textil/oděvy. 

Na plochu se také přemístí kontejnery na bioodpad, a pořídíme i jeden skladovací kon-

tejner. 

V zadní části sběrného místa budou ještě vybudovány betonové kóje na sypký materiál 

pro údržbu obce. V současnosti probíhá výběrové řízení. 

Centralizované sběrné místo je oploceno, má velkou bránu a vrátka. Ty budou opatřeny 

kódovými zámky. Každý občan a svozové společnosti dostanou tento kód. Takže pří-

stup bude možný pouze povolaným. 

Předsedající se zeptal, zda má někdo dotaz k této informaci. 

Na výzvu reagovali občané s otázkami směřujícími k třídění odpadu, zejména nově 

zavedenému sběru oděvů. Doporučovali instalaci kamerového systému. Předsedající 

potvrdil, že již Jan Malý řeší přípravu kamerového systému, včetně osvětlení plochy. 

11. Závěrečné poděkování starosty 

Předsedající informoval, že toto zasedání zastupitelstva je posledním zasedáním tohoto 

zastupitelstva. Čtyřleté funkční období zastupitelů končí. Ve dnech 23. a 24. 9. proběhnou 

volby do zastupitelstev obcí. Dnem voleb do zastupitelstva obce, tj. v pátek 23. 9. mandát 

člena současného zastupitelstva zaniká. Mandát nového člena zastupitelstva obce vzniká 

zvolením. Ke zvolení dojde ukončením hlasování. 

Jak již několikrát informoval, tak nyní dochází ke generační obměně zastupitelstva – 

k předání štafety mladším občanům. Ze stávajících 7 členů zastupitelstva jde do letošních 

voleb jeden zastupitel. Letos se do voleb zaregistrovala pouze jedna strana, jedna 

kandidátka, pod názvem „Nezávislí pro lepší Klokočnou 2022“, která je složena z občanů, 

kteří se již do dění obce v minulosti zapojovali a kteří jsou názorově blízko ke končícímu 

zastupitelstvu, takže se předpokládá kontinuita v plánech a cílech dalšího kvalitativního 

rozvoje obce.  
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Kontinuita se dá odvozovat i z názvu sdružení. Končící zastupitelstvo v minulých volbách 

kandidovalo jako sdružení nezávislých kandidátů pod názvem „Nezávislí pro lepší 

Klokočnou“. To, že již nekandidujeme ale neznamená, že odcházíme z veřejného života, 

že nám další rozvoj obce bude lhostejný. Jsme připraveni, a novým kandidátům jsme to i 

několikrát deklarovali, že když bude třeba a bude z jejich strany o to zájem, jim v rámci 

možností napomáhat. 

Předsedající připomenul, že před 4 roky na posledním zasedání zastupitelstva podrobně 

hodnotil uplynulé funkční období. Letos jsme ale zvolili jinou formu hodnocení, resp. 

rekapitulace toho co se v obci změnilo. Využili jsme příležitosti povinného slavnostního 

ukončení projektu „Kanalizace a ČOV Klokočná“ – akce „Den otevřených dveří“ a na něj 

jsme plynule navázali již neformální akcí „Otvíráme lepší Klokočnou“, při níž jsme stručně 

rekapitulovali změny, ke kterým v obci došlo, a nakolik jsme tedy naše volební sliby 

splnili. Slavnostním přípitkem jsme „otevřeli lepší Klokočnou“.  

Při té příležitosti jsme i děkovali.  

To poděkování patřilo jak těm současným členům zastupitelstva, členům výborů a komisí, 

tak ale i všem, opravdu všem předchozím až do hluboké historie. Vždyť ve prospěch obce 

ti všichni věnovali spoustu svého času a úsilí. 

Na tuto akci jsme zejména pro naše občany, ale i pro návštěvníky připravili leporelo, na 

kterém jsme prezentovali pouze ty výrazné změny. Leporelo nás provedlo od kořenové 

ČOV až na horní náves, kde se akce odehrávala. 

Ta akce byla již hlavně o neformálním diskutování, při němž bylo možné si pochutnat na 

drobném občerstvení, které připravil pan Jaroslav Sapík se svým týmem, a k tomu jsme 

vychutnávali hudbu, kterou nám hrál orchestr Jaroslava Ježka. 

Zopakoval i to, co jsem i v úvodu té neformální části akce zdůraznil, a to, že veškeré 

náklady spojené s oběma akcemi byly plně pokryty ze sponzorských darů. Obec Klokočná 

se na nich finančně vůbec nepodílela. 

Na to celé páteční odpoledne máme jak od občanů, tak i od návštěvníků velice pozitivní 

pochvalné reakce. Jednalo se o důstojné a příjemné zrekapitulování naší činnosti a 

současně to bylo i naše rozloučení. 

Je proto nyní zbytečné opakovaně se k hodnocení vracet. 

Předsedající pokračoval, že hodnotit nebude, ale ještě jednou poděkuje; 

• Zastupitelům – bez jmenování jednotlivců, bez rozdílů, za to, že obci věnovali 

spoustu svého času, svého umu, své profesionality, své energie a že v plném nasazení 

vydrželi, v mnohdy až šíleném tempu, až do úplného závěru našeho mandátu. Byl to 

výkonný tým, který celou dobu držel svorně pospolu, vzájemně se podporoval, a tím 

se dokázalo to, co se dokázalo.  

• Členům výborů a komisí – těm patří obdobné poděkování. Nebyli sic v první linii, 

ale vytvářeli účinnou podporu zastupitelstvu. Výbory a komise byli v tom správném 

slova smyslu podpůrné a iniciační orgány zastupitelstva a starosty. 

• Asistentce OÚ Šárce Machaňové – díky ní je zajištěn provoz úřadu na velmi vysoké 

úrovni. Málokterý obecní úřad má tak profesionálně vedenou agendu. Nedokážu si bez 

ní představit řízení obecního úřadu. 

• Ostatním zaměstnancům OÚ  

o zejména poděkuje panu Františkovi Baštovi, který mnoho let provádí, a to s láskou 

údržbu obce. A ta láska je znát na vynikajícím vzhledu naší obce. Nedokážu si 

představit, až někdy řekne že už ho to zmáhá - jak a kde hledat za něj náhradu?! 

o pak samozřejmě díky patří i dalším zaměstnancům – stále svědomité a obětavé 

pokladní Petře Hofmanové, uklízečce Katce, a brigádníkům 
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• Externímu právníkovi obce panu Mgr. J.S. a účetnímu obce panu R.S. – oba vždy 

byly pevnými pilíři, na které se v jejich oblasti dalo vždy na 100% spolehnout – byla 

to vynikající spolupráce. 

• Členům naší JSDHO – jednotka malé obce, ale velice aktivní, výkonná a vždy 

nápomocná, jak při různých akcích, zajišťování různých opatření v obci, tak ale i při 

mimořádných akcích, jako popadané stromy, automobily v příkopech, vytopený sklep, 

apod.  

• Členům spolupracujících organizací a spolků (SDH + Klokajda) – díky za množství 

vynikajících akcí, které přitahují zájem veřejnosti i ze širokého okolí. Opravdu 

příkladná práce s dětmi a pro děti. Lituji, že jsme se zatím nepřihlásili do soutěže 

Vesnice roku. Jsem přesvědčen, že bychom v ní byli úspěšní. 

• Samozřejmě poděkování patří i všem obyvatelům a příznivcům obce 

Po poděkování patří ještě přání. 

Starosta závěrem vyjádřil pro obec přání, aby zastupitelstvo vzešlé z voleb bylo pečlivým 

a dobrým hospodářem, bylo uvážlivé, důsledné, plné elánu, respektu a dobré vůle, a aby 

zůstalo po celou dobu svého mandátu svorné a mohlo plnit své cíle. 

Zastupitelům popřál mnoho spolupracujících, vstřícných a podporujících občanů. 

Samozřejmě tím i mnoho úspěchů v jejich snažení. 

Přání je i žádost, proto požádal občany o podporu nového zastupitelstva, starosty/starostky. 

Požádal je, aby v případě že jsou s něčím nespokojeni, tak aby s nimi nejdřív jednali, a aby 

jim nabídli případnou pomoc při řešení problémů. Hledejte možnosti, kde se společně 

shodnete, kde společně můžete obci pomoci. Nehledejte jen místa rozporu a střetu. 

Zasypáváním obecního úřadu různými neopodstatněnými podáními, žádostmi o informace, 

které jsou někdy až šikanózního charakteru se nedosáhne očekávaného. Pouze se tím 

obecní úřad zbytečně zahlcuje, demotivuje, a ten pak nestihne se plně věnovat prospěšným 

záležitostem a řešením skutečných problémů. 

Předsedající, než úplně ukončil tento bod programu, tak vyzval přítomné, zda chtějí tuto 

závěrečnou část programu případně doplnit. 

Pan PH za přítomné poděkoval odcházejícímu zastupitelstvu a slíbil, že novému 

zastupitelstvu budou pomáhat. 

Přítomní občané obce vyjádřili upřímné poděkování předsedajícímu za vykonanou práci a 

vzorné vedení obce v minulém funkčním období a následoval dlouhý potlesk. 

Předsedající poděkoval, a na úplný závěr použil slavnostní přípitek, kterým se symbolicky 

otevírala lepší Klokočná. 

Ať se vše daří, a Klokočná se stále zlepšuje! 

Následně předsedající konstatoval, že program zasedání zastupitelstva je ukončen - byly 

projednány všechny jeho body. 

Poděkoval všem přítomným za účast na zasedání, vyzval občany k účasti při volbách, a 

chtěl ukončit zasedání.  

Byl přerušen Pavlem Koberou, který poděkoval starostovi, který dle něj odvedl tak 

neuvěřitelnou práci, věnoval tomu spoustu času,… Poděkoval za sebe, za svojí rodinu a za 

všechny. 

Následoval dlouhý potlesk ve stoje. 

Předsedající poděkoval a všem popřál příjemný zbytek večera. 
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Přílohy zápisu: 

Příloha č. 1 – Rozpočtové opatření č. 4/2022 

 

Zápis byl vyhotoven dne 26. 9. 2022. 

Zapisovatelka: 

 

Mgr. Šárka Machaňová _______________________dne: 

Ověřovatelé zápisu: 

 

Tomáš Indra  _________________________dne: 

 

Jan Malý  _________________________dne: 

Starosta: 

 

Ing. Miloslav Rovný _________________________dne: 
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